



## Lions of Canada Lions du Canada

The Lions of Canada Working Groups are hoping you have been enjoying the new Website at [lionscanada.ca](http://lionscanada.ca).

As our Lions year is winding down, this issue of the Lions of Canada E-News highlights upcoming Events, including the [LCICon](#), [4th USA/Canada Leo Leadership Forum](#) and [USA/Canada Lions Leadership Forum](#).

Please Register !

The Winners of the Facebook Service Reporting Contest for April was Lion Janet P Deinbeck Robinson from the Edmonton Host Lions Club who took first place and Lion Danielle Richir from Legal AB Lions Club was the runner up.

Our International Convention is less than 4 weeks away. This is a great opportunity to attend an International Convention, without all the Travel and costs - because it's VIRTUAL!

You can Review the Schedule of Events and Register by clicking on the banner below.

Our Goal is to have at least one member from every Canadian Lions Club attend.

**Alpha Leos can Register for Free!**

Les groupes de travail de Lions du Canada espèrent que vous avez apprécié le nouveau site Web à [lionscanada.ca](http://lionscanada.ca).

Alors que l'année Lions tire à sa fin, ce numéro d'infolettre des Lions du Canada nous donne un aperçu des activités à venir, notamment le LCICon, le 4e Forum sur le leadership des Leo des États-Unis et du Canada et le Forum sur le Leadership des Lions des États-Unis et du Canada.

Veuillez vous inscrire!

Les gagnants du concours Facebook Service Reporting pour avril étaient Lion Janet P. Deinbeck Robinson du Edmonton Host Club qui a terminé première et Lion Danielle Richir du Legal AB Lions Club a terminé deuxième.

Notre congrès international est dans moins de 4 semaines. C'est une excellente occasion d'assister à un congrès international, sans frais et déplacement car que c'est VIRTUEL!

Vous pouvez consulter le calendrier des événements et vous inscrire en cliquant sur la bannière ci-dessous.

Notre objectif est d'avoir la participation d'au moins un membre par Club Lions canadien.

**Inscription gratuite pour les Leos Alpha!**

**VIRTUAL**  
**LCICon 2021**  
103RD LIONS CLUBS INTERNATIONAL CONVENTION

The following is the the LCIF CAII Campaign 100 Progress Update report for May 2021.

- Total Contributions this month - \$ 106,467.00 CAD.
- New Model Clubs this month - 0
- New Maple Leaf Clubs this month - 2
- Current percentage of clubs participating - 69.25 %
- Current percentage of individuals participating - 6.64%.
- Total Model Clubs- 36.
- Total Maple Leaf Clubs - 28.

We ask that all Lions and Clubs continue to support the Melvin Jones Fellowship Challenge by encouraging all Clubs to recognize at least one Lion or deserving community member by presenting them with a Melvin Jones Fellowship.

Thank you,  
LCIF CAII Campaign 100.  
Click here for [MyLCI Insights](#).

### Canadian Pre-LCICon Meeting

ID Allan Hunt and PID Tom Gordon will be hosting a Virtual Meeting prior to the LCICon that will include Introductory videos from International Candidates, and Fellowship with Lions from around the globe.  
Contact ID Allan at [allanhunt47@gmail.com](mailto:allanhunt47@gmail.com).

Voici le rapport d'étape de la Campagne 100 de LCIF pour la CA2 pour le mois de mai 2021.

- Total des contributions de ce mois - 106 467 \$ CAD.
- Nouveaux clubs modèles pour ce mois-ci - Aucun
- Nouveaux clubs Feuille d'Érable ce mois-ci - 2
- Pourcentage actuel de clubs y participant - 69,25 %
- Pourcentage actuel d'individus y participant - 6,64 %.
- Nombre total de clubs modèles - 36.
- Nombre total de clubs Feuille d'Érable - 28.

Nous demandons à tous les Lions et Clubs de continuer à soutenir le Défi Compagnon Melvin Jones en encourageant tous les Clubs à reconnaître au moins un Lion ou une personne méritante de sa communauté en leur présentant un Compagnon Melvin Jones.

Merci!  
Campagne 100 LCIF CA2  
Cliquer ici [MyLCI Insights](#).

### Réunion pré-LCICon des Lions du Canada

ID Allan Hunt et PID Tom Gordon seront les hôtes d'une réunion virtuelle avant le LCICon qui comprendra des vidéos de présentation des candidats internationaux et une fraternisation avec les Lions du monde entier.  
Communiquez avec ID Allan à [allanhunt47@gmail.com](mailto:allanhunt47@gmail.com).

### DISTRICT MENTAL WELLNESS COMMITTEE

District Governors are being asked to consider a new position on their cabinet called "Mental Wellness".

This committee concept is a work in progress. For further details please contact ID Allan Hunt at [allanhunt47@gmail.com](mailto:allanhunt47@gmail.com)

### USA / CANADA LIONS LEADERSHIP FORUM

The Forum WILL proceed as scheduled on Sep. 9 - 11, 2021 in Des Moines, Iowa

You can Register for the Forum at [lionsforum.org](http://lionsforum.org)

### 4th USA / CANADA LEO LEADERSHIP FORUM

July 21st to 23rd. Leos \$30, Lions/Guests \$35

You can Register for the Leo Forum at [leosforum.org](http://leosforum.org)

### A Virtual Melvin Jones Fellowship Presentation Ceremony will be held June 9th and 10th, 2021.

A Virtual Celebration in recognition of MJF and PMJF recipients will be held on June 9th at 6:00 PM CMT.

Please see the Poster attached for more information by clicking [here](#).

To Register for the event, please click [here](#).

Save the date: On July 12, the Lions of Canada are invited to join a virtual celebration to mark the election of our new International Director Allen Snider, the progression of ID Allan Hunt to Second Year Director, and 3rd VP Dr Patti Hill to 2nd VP. Details to follow.



The following is a brief summary of "Lions2020" activities to date.

- Currently over 150,000 trees have been planted across Canada in celebration of the 100th anniversary of Lionism in Canada.
- at this time 21 Districts across Canada have qualified and received their LCI Matching Grant of \$ 6500.00 to go towards their Districts Centennial Project. We are aware of at least 2 more Grant applications which we expect to receive shortly.
- there have been many, many Clubs who have completed or are close to completing their Club Centennial projects . Some Clubs have reported but the vast majority have not reported these projects. We ask all Lions to encourage their clubs to complete the Club project report which is contained in this the Canadian Lions Centennial Celebration brochure or simply send either PID Art Woods or PID Carl Young an email indicating your completion of the project. Upon receiving your report your Club will be sent a Banner Patchsignifying the completion of your project.

"Lions2020" golf shirts, commemorative pins, buttons and a 2020 E-Book are available by contacting PID Art Woods or PID Carl Young. The "Lions2020". Anniversary Celebration will end on June 30, 2021.

LET'S CELEBRATE,

"Lions2020".

### COMMISSION DE DISTRICT SUR LA SANTÉ MENTALE

On demande aux gouverneurs de district d'envisager un nouveau poste au sein de leur Cabinet intitulé "Santé mentale"

Le rôle de cette commission est en voie de préparation. Pour plus de détails, veuillez communiquer avec ID Allan Hunt à [allanhunt47@gmail.com](mailto:allanhunt47@gmail.com)

### USA / CANADA LIONS LEADERSHIP FORUM

Le Forum aura lieu tel que prévu du 9 au 11 septembre 2021 à Des Moines, Iowa

Inscription pour ce Forum à [lionsforum.org](http://lionsforum.org)

### 4e USA / CANADA LEO LEADERSHIP FORUM

Du 21 au 23 juillet - Leos 30 \$, Lions/invités 35 \$

Inscription pour ce forum Leo Forum à [leosforum.org](http://leosforum.org)



### Une cérémonie virtuelle de présentation de Compagnon Melvin Jones aura lieu les 9 et 10 juin 2021

La cérémonie en langue française aura lieu le 10 juin à 19h30 HAE

Veuillez consulter l'affiche ci-jointe pour plus d'information en [clicquant ici](#).

À mettre à votre agenda : Le 12 juillet, les Lions du Canada sont invités à participer à une célébration virtuelle pour souligner l'élection de notre nouveau directeur international, Allen Snider, la progression de ID Allan Hunt au poste de directeur de deuxième année et de la 3e vice-présidente, Dre Patti Hill, au poste de 2e vice-présidente. Détails à suivre.



Voici un bref résumé des activités de «Lions2020» à ce jour.

- Plus de 150 000 arbres ont été plantés à travers le Canada pour célébrer le 100e anniversaire du Lionisme au Canada.
- À l'heure actuelle, 21 districts à travers le Canada se sont qualifiés et ont reçu leur subvention de contrepartie LCI de 6 500 \$ pour leur projet du centenaire de district. Nous prévoyons recevoir sous peu au moins 2 autres demandes de subvention.
- De très nombreux clubs ont terminé ou sont sur le point de terminer leurs projets du centenaire de club. Certains clubs ont fait leur rapport, mais la grande majorité n'a pas signalé ces projets. Nous demandons à tous les Lions d'encourager leurs clubs à remplir le rapport de projet du club contenu dans cette brochure de célébration du centenaire des Lions canadiens ou d'envoyer simplement à PID Art Woods ou à PID Carl Young un courriel indiquant que vous avez terminé le projet. Dès réception de votre rapport, votre club recevra un écusson de bannière indiquant la réalisation de votre projet.

Des gilets polo «Lions2020», des épinglettes et boutons commémoratifs et un e-book 2020 sont disponibles en contactant PID Art Woods ou PID Carl Young. Les «Lions2020». La célébration d'anniversaire se terminera le 30 juin 2021.

Célébrons notre centenaire "Lions 2020"